
Zapisnik 2. seje Sveta KS Zminec

Lokacija: Seja je potekala 24. aprila 2023 v zadružnem domu KS Zminec od 19.30 do 21.30 ure.

Prisotni svetniki in svetnice: Sabina Primožič, Urška Maček Možina, Barbara Livk Kafol, Miran
Pivk, Mitja Prevodnik, Miha Jezeršek in Stanko Livk.

Dnevni red: 

1. Potrditev zapisnika 1. konstitutivne seje KS Zminec
2. Pregled dela od zadnje seje
3. Pregled prejete pošte
4. Plan za obdobje 2023-2024
5. Razno

Ad. 1 Predlog sklepa, da se potrdi zapisnik, poslan po e - pošti

Zapisnik se potrdi skladno s poslanim osnutkom, ki je bil vsem članicam in članom KS poslan
preko e - naslovov po 1. seji KS Zminec.

Sklep št. 1: Svetniki so soglasno potrdili zapisnik konstitutivne seje

Ad. 2 Pregled dela od zadnje seje

DECEMBER 2022

V decembru smo na vse naslove poslali vabila za ponovoletno druženje starejših krajank in
krajanov, ki smo ga izpeljali 19. januarja 2023.

Prejeli smo dva poziva za imenovanje predstavnikov v občinske svete. Urša Maček Možina je
imenovana v Odbor za ceste. Gospa Maček Možina predlaga, da ji predstavniki sveta KS vsa
morebitna vprašanja in pobude, ki se tičejo te teme, ki jih imajo svetnice in svetniki sami ali pa jih
prejmejo s strani krajank in krajanov, pošljejo na njen elektronski naslov, da jih lahko izpostavi
na seji odbora.

JANUAR 2023

Predsednik KS je prejel vabilo na županovo ponovoletno druženje, 12. januarja 2023, v Sokolski
dom.

Izdane so bile naročilnice za piškote Pouhn Cekar ter za pogostitev starejših krajank in krajanov
Pri Kajbitu. 23-0000, 23-00002 in 23-00003. Dogodek pri Kajbitu je uspel, zelo lepo obiskano
druženje in prešerno vzdušje. Obiskala sta nas tudi župnik Matej Nastran, župan Tine Radinja,
oglasila pa se je tudi Monika Tavčar in pozdravila vse prisotne. Hvala vsem za obisk ter osebju
gostilne za pogostitev. Župnik je dodatno pohvalil prestavitev termina v januar, saj je december
poln nekih dogodkov, medtem ko pa januarja družabno življenje kar nekako zamre in to za
starejše ni dobro. Ocenjujemo, da bi veljalo ohraniti termin v januarju, pred božičem pa na vsa
gospodinjstva nasloviti vabilo z voščilom.



Popisal se je inventar in izdelal zapisnik inventurne komisije. Ob tem se je predsednik zahvalil
gospodu Pivku, gospodu Prevodniku in gospe Livk Kafol za sodelovanje.

Izdana je bila naročilnica 23-00004 za planirani delavnici AED in TPO v februarju. Na prvo sta
prišla le gospa Primožič in gospod Prevodnik, na drugi delavnici pa zaradi bolezni ni bilo
udeležencev, zato je bila odpovedana. Planira se ponovitev na pomlad 2024.

Ogledali smo si plaz Špeglič na terenu. Dogovor je, da bo gospod Prelogar, kot predstavnik
občinske uprave, odšel na teren in si pogledal posedanje.

V mesecu januarju je imel predsednik KS veliko dela in komunikacije glede posipanja in pluženja.

FEBRUAR 2023

Izdani naročilnica za Prešernov pohod 2023, ki je bil zelo dobro obiskan, vse pohvale Zminški
mladini za realizacijo. (23-00005 in 23-00006)

Delavnici AED in TPO 15.2.2023 in 22.2.2023, druga je zaradi neobiskanosti odpadla.

23. februarja je bil s strani občine sklican sestanek predsednikov KS-ov. Na sestanku je bilo
predstavljeno sodelovanje v tem mandatu. Tudi v tem mandatu se bo izvedel Participativni
proračun (PP), kjer bomo sodelovali (projekti, ki so zaradi takih ali drugačnih zapletov še
nerealizirani - razlogi bodo predlagateljem obrazloženi - in bodo v nadaljevanju realizirani,
četudi na drugih/alternativnih lokacijah). Dogovorili smo se, da bodo tovrstni sestanki nekajkrat
letno, saj imamo v KS-jih določene problematike podobne ali enake in skupaj lažje najdemo
rešitve. Na sestanku smo izpostavili problematiko odvažanja hlodovine preko zasebnih cest in
dvorišč. Ocenjujemo, da je praksa, kot jo izvajajo vaški sekači - z manjšimi traktorskimi
prikolicami (cca 8 ton) do zbirnega mesta v dolini pravilna in vse pohvale vredna, saj so ceste po
grapah in hribih večinoma stare in dotrajane, predvsem pa niso bile grajene za več deset tonske
obremenitve. Dobili smo informacijo, da bosta Zminec in Bodovlje v coni, kjer se bo v prihodnosti
pripeljalo kanalizacijo (centralni del zaselkov). Dogovorjen je bil tudi termin skupne čistilne
akcije konec marca. Zaradi prekrivanja s tekaškim polmaratonom smo pojasnili, da bomo čistilno
akcijo v KS Zminec izvedli 1. aprila, teden dni kasneje. Več o sestanku v zapisniku (priloga).

V mesecu februarju je imel predsednik KS veliko dela in komunikacije glede posipanja in
pluženja. Potrebno je bilo rešiti in oddati samoocenitveni vprašalnik. Pojavile so se težave z
osvetlitvijo na obvoznici, kar je bilo urejeno po skoraj dveh tednih. Pripravljeno in oddano je bilo
poslovno in računovodsko poročilo 2022 (priloge). Ker se je sklic KS zamenjal, se je predlagalo,
da svet obe poročili sprejme kot informacijo, kar je tudi v sklepu zapisnika.
Precej klicev glede pluženja in posipanja.

Sklep št. 2: Svetnice in svetniki so poročili sprejeli kot informacijo.

Izvedene so bile obkošnje po skupnosti, ocenjujemo, da je bilo izvedeno dobro.

Pojavila se je problematika meteorne cestne kanalizacije Zminec 46A. Predlog je bil, da se rešitve
išče skupaj z občino saj je ocenjen strošek sanacije v višini 30 tisoč EUR za KS previsok, hkrati pa
ocenjujemo, da to niti ni problem KS-a.



MAREC 2023

Podpisana je bila nova skupna zavarovalna polica.

Dokončala so se dela na suhem mostu v Bodovlje in dodana ograja. Predsednik se ob povedanem
zahvali izvajalcu za korektno sodelovanje.

7. marca je krajanka iz Sopotnice poslala fotografije odvrženih smeti v Sopotnici iz katere je v
nadaljevanju nastal cel zaplet z inšpektorjem, komunalo, policijo in inšpektoratom AKOS.
Predsednik KS se je ob tem zahvalil gospodu Pivku za sodelovanje in uskladitev s Projektom
Človek, ki so smeti pospravili. V zahvalo za njihovo pripravljenost pomoči pri čiščenju so bili v
gostišču Na Vasi naročeni boni za pizze.

Pravna služba občine nam je poslala dve zaprosili za mnenje. Predlagano je bilo, da se v obeh
primerih 478-24/2022 in 478-36/2022 svet KS strinja z ukinitvijo statusa javnega dobra in
odvzemom statusa javnega dobra na predmetnih parcelah. Sklep je bil soglasno sprejet.

Sklep št. 3: Svetnice in svetniki se z odvzemom in ukinitvijo javnega dobrega na
predmetnih parcelah v dokumentih 478-24/2022 in 478-36/2022 soglasno strinjajo.

Vabilo na spomladansko čistilno akcijo je bilo poslano na vse naslove v KS Zminec, izdani sta bili
dve naročilnici 23-00008 in 23-00009, prva za pizze na Vasi, druga za nabavo v Mercatorju.
Projektu Človek smo poslali bone za pizze, za pomoč pri čiščenju v Sopotnici.

Podpisana je bila pogodba za dobavo električne energije.

Vabilo na prvo javno razpravo o Trajnostni parkirni politiki. Udeležili sta se je gospa Primožič in
gospa Maček Možina.

Posredovana je bila zahteva za menjavo parcel pri hišni številki Zminec 38.

APRIL 2023

Čistilna akcija se je odvila 1. aprila, rekordno obiskana. Deset minut po zboru je bilo potrebno
donaročiti rokavice in vrečke, kar je bilo takoj dostavljeno na zbirno mesto pri mostu. Vsem
udeleženkam in udeležencem zares lepa hvala za udeležbo in pomoč. Veseli predvsem dejstvo, da
se na akcijo odzove daleč največ otrok in mladine. Pohvale občinski službi in Komunali za
zgledno izpeljan projekt. Čiščenju je sledilo zelo prijetno druženje v športnem parku. Tudi vreme
je sodelovalo nadvse imenitno. KS Zminec se lahko pohvali, da smo daleč najaktivnejša KS na tem
področju, saj skupaj z ribiči, lovci, projektom Človek, ŠD Utrip in krajankami ter krajani
skupnosti na akciji sodeluje skoraj 150 oseb.

Podpisano je bilo delo zimskih služb, 62 tisoč eur po razdelilniku. Ker imamo največ cest, smo
vedno v vrhu stroškovnika.

Svetnicam in svetnikom je bilo predano obvestilo o obračunu akontacije dohodnine pri obračunu
sejnin (priloga).

Sklep št. 4: Svetnice in svetniki so pregled dela od zadnje seje sprejeli kot informacijo.



Ad. 3 Pregled prejete pošte

V začetku decembra smo bili naprošeni za dodatna pojasnila glede gradbene parcele v Zmincu,
na ovinku pri Livarju. Na tem mestu bi radi gradili. V zadnji povodnji je s tega brega pritekel
hudourniški potok. Predlagamo, da se pred začetkom gradnje uredi vodotok pod in na parceli.
Drug problem je, da parcela nima zagotovljenega vodovoda, kar bi bilo potrebno opozoriti ob
izdaji gradbenega dovoljenja.

12. decembra se je oglasila gospa Krajnik, ki pričakuje asfaltacijo odseka do njihovega obrata v
Breznici. Ker svet sploh še ni bil konstituiran, ji je bilo pojasnjeno, da smo ob zaključku prejšnjega
mandata zapisali seznam projektov, ki bi jih veljalo dati v plane v bodoče (nezavezujoče), seveda
pa bo vse odvisno od sredstev, saj ta odsek zahteva sredstva, ki močno presegajo razpoložljiva
sredstva KS - v celotnem mandatu. Gospod Pivk je ob tem povedal, da so pripravljeni vložiti za
pripravljalna dela. Gre za kilometer ceste. Predlog KS je, da občinska uprava pripravi oceno
stroškov in se v nadaljevanju opredeli do investicije.

16. januarja se gospa Frelih iz Sopotnice obrne na nas glede pluženja. 19. januarja pa še glede
ceste, gospodu Pivku in predsedniku. Kot je bilo razjasnjeno, gre pri zgodbi sanacije v Sopotnici
predvsem za obljube, ki so bile dane s strani Vlade RS ob vselitvi Projekta Človek, obljube, ki niso
bile realizirane.

Januarja se je oglasil gospod Prevodnik glede kolesarske povezave Zminec Brode Visoko.
Pojasnjeno mu je bilo, da so naše neuradne informacije, da je kolesarska povezava s strani države
dobila zeleno luč.

Oglasili so se tudi lovci s prošnjo po objavi njihovega poziva. Objavili javno na spletni strani in FB
strani KS Zminec.

Prispel je tudi poziv lastnikom priobalnih zemljišč glede čiščenja vodotokov. Tudi to je bilo
objavljeno javno na spletni strani in FB strani.

23. februarja Gospod Tavčar zahteva ureditev bankin v Sopotnici in pometanje peska s strani
izvajalca del.

16. marca smo prejeli e - pošto lokalnega odbora politične stranke, vezano na objekt Zminec 28 s
pridodanimi dopisi iz let 2002, 2003 in 2004 (na dopisih so prekrita vsa imena in priimki) ter
vezano na sečnjo oz. spravilo padlih dreves ob dolgih travnikih, ki je sočasno s prejetim dopisom
že potekala. Bilo jim je odgovorjeno, da se sečnja ravnokar izvaja, gospa Maček Možina pa
dodatno pojasni, da so bila vprašanja postavljena tudi na 5. seji Sveta občine in bodo podani
odgovori s strani občinske uprave.

18. april gospod Tavčar izpostavi problem udarnih jam v Sopotnici, ki se bodo sanirale skladno z
letnim občinskim planom sanacij.

21. aprila je bila začasno umaknjena spletna stran, saj potrebuje integracijo modula za
slabovidne, kar se že ureja. Stran je začasno preusmerjena na podstran občine, kjer je prav tako
krajša predstavitev KS Zminec in vsi zapisniki.

23. april se oglasi gospod Kožuh s predlogom za pokritje obcestne kanalete ali spremembo v
muldo in pobudo za asfaltacijo sv. Petra Hriba.



24. aprila prejmemo pobudo gospe Prezelj s komunale glede zabojnikov pod “goro”. Dogovor
Sveta KS je, da naj se Komunala obrne neposredno na tamkajšnje stanovalce in se z njimi pomeni
pomeni o možnih rešitvah.

Sklep št. 5: Svetnice in svetniki so pregled prejete pošte sprejeli kot informacijo.

Ad. 4 Plan za obdobje 2023 - 2024

V letih 2023 - 2024 se načrtuje:

- dokončanje projektov iz participativnega proračuna, ki še niso končani (lokacije klopic in
pumptracka)

- nasutje ceste v Zavrh

- sanacija 100 metrskega asfaltnega odseka v Sopotnici pred odcepom Rohotnik

- sanacija ovinka Livar in ureditev odvodnjavanja ter lovilec naplavin

- zamenjava ograje na mostu v Zmincu za tipsko kovinsko in na mostovih v Sopotnici
zamenjava dotrajanih lesenih ograj

- sanacija ceste v Bodovlje, od obvoznice do tovornega uvoza KI plus cca 30 metrov pri
prvem odcepu med hiše

- asfaltacija mimo hišne številke 12 v Sopotnici

- ureditev kanalete na sv. Petra hribu

- izvedba novega kroga participativnega proračuna in obvezna soudeležba KS Zminec

- pospešitev odmere ceste čez polje v Zmincu

Gospa Maček Možina je postavila vprašanje glede asfaltacije cest do hiš v Zmincu 24 a, b in c.
Odgovor občine je, da je investicija v javno dobro upravičena.

Gospod Pivk izpostavi željo za asfaltacijo nad Okršlanom proti Gabrški gori, kjer se vozi tudi
Komunala Škofja Loka, pošta in šolski prevozi. KS bo skupaj z občino preučila investicijo. Gospod
Jezeršek doda, da je smiselnejše, da se investira v cesto, ki je povezljiva. Preko te ceste potekajo
tudi obvozi, če se zgodi prometna nesreča na državni cesti. Predlaga se, da se preuči možnost t.i.
panoramske ceste, saj bi bila cesta tako zanimiva tudi za turizem in kolesarje. Postavi se
vprašanje, kakšno je mnenje prebivalcev zaselka glede povečanja kolesarjev in kolesarskega
turizma, ki bi nedvomno sledil, saj so mnenja o tem po hribovju zelo različna.

Izpostavljena je bila kolesarska povezava Zminec - Brode, kjer se pripravlja investicijska
dokumentacija. Spremljati je potrebno, v kateri fazi se investicija nahaja in po potrebi sodelovati
z lastniki zemljišč.

Umiritev prometa pri križišču Na Vasi - KS bo povprašala na kateri točki se nahaja projekt,
smiselno bi bilo, da se hkrati z ureditvijo otoka uredi tudi preplastitev med Zmincem in odcepom
Sopotnica, kar je v preteklih letih izostalo, uredijo pa se s tem tudi udarne luknje pri prepustu



mimo Bokalov in Sečnik transporta. Pobuda občini in DRIju, kot izvajalcu investicije. To je
potrebno izpostaviti tudi na Občinskem odboru za ceste.

Predlagan je testni projekt glede varnosti na vojaški cesti, sodelovanje z lokalno skupnostjo in s
kolesarskimi klubi ter občino/zavodom za šport (števec kolesarjev na trasi, opozorilne table, ipd)
ter morebiti s projektom Cestni junaki. Tudi ta projekt velja izpostaviti na Občinskem odboru za
ceste in varnost v prometu.

Izpostavljena je bila želja po testni vpeljavi primestne linije. Na KS se predlaga anketo po vseh
gospodinjstvih, da krajanke in krajani izkažejo interes za lokalca. Predlagano je tudi, da se vse
vpraša tudi za ure, ki bi ljudem najbolj ustrezale.

Ekoloka sistem izposoje koles. Predlog je, da se sistem razširi v Zminec. Potrebno je poiskati
lokacijo. Gospod Jezeršek bi lokacijo lahko dal, vendar ne v obsegu, kot je tipsko določen.

Pobuda za pametno osvetlitev JR v vaseh in zaselkih, na zanke, LED sistem. #PametneVasi
Pojavi se vprašanje ali je možno v povezavi s tem v Zmincu postaviti razsvetljavo na način, da je
jakost svetlosti do določene ure prižgana močneje, nato pa na zadimljeno nočno jakost. V
primeru, da zazna gibanje, se posveti močneje.

Podana je bila informacija, da dogodka Živ Žav letos žal ne bo, bo pa družabni dogodek konec
avgusta, ki bi ga lahko izpeljali skupaj s ŠD Utrip in KS Zminec.

Sklep št. 6: Svetnice in svetniki so sprejeli sklep, da se na občinsko upravo posreduje
seznam potencialnih projektov, ki jih ta stroškovno ovrednoti. Šele po prejeti informaciji
bo Svet KS lahko terminsko odločil od izvedbi in prioriteti investicij. Predlaga se tudi, da
projekte, ki presegajo 100 tisoč EUR, v plane prevzame in doda direktno občina, saj je za
KS to prevelik zalogaj, glede na letno dodeljena investicijska sredstva.

Ad. 5 Razno

Okviren plan naslednje seje je junija.

Urša Maček Možina Stanko Livk

sekretarka sveta KS predsednik KS


